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Рекомендації	учасників	секції

«ПРОБЛЕМИ	І	ПЕРСПЕКТИВИ	РОЗВИТКУ	ОРГАНІВ	САМООРГАНІЗАЦІЇ	НАСЕЛЕННЯ	ТА
ОБ'ЄДНАНЬ	СПІВВЛАСНИКІВ	БАГАТОКВАРТИРНИХ	БУДИНКІВ»

Керівник	секції:	А.	Задніпряний	-	депутат	Херсонської	міської	ради

Учасники	секції,	обговоривши	Проект	резолюції	з	питання	«Проблеми	і	перспективи	розвитку
органів	 самоорганізації	 населення	 та	 об'єднань	 співвласників	 багатоквартирних	 будинків»,
підтримали	 та	 деталізували	 пропозиції	 щодо	 організації	 громадських	 слухань	 з	 питань
вирішення	 типових	 проблем	 органів	 самоорганізації	 населення	 і	 об'єднань	 співвласників
багатоквартирних	 будинків	 та	 проведення	 щоквартальних	 зустрічей	 керівництва	 міста	 з
представниками	ОСН	і	ОСББ,	а	також	введення	у	програму	соціально-економічного	розвитку
розділів	щодо	розвитку	цих	структур.

Пропозиції,	 які	 були	 закладені	 в	 Проекті	 резолюції	 щодо	 вивчення	 питання	 відносно
доцільності	 створення	 системи	 префектів	 у	 мікрорайонах	 міста	 учасниками	 секції	 не	 були
підтримані.

Учасники	секції	запропонували	ввести	до	резолюції	перелік	пропозицій	до	органів	місцевого
самоврядування	 щодо	 заходів,	 які	 на	 думку	 учасників,	 зможуть	 системно	 вплинути	 на
покращення	ситуації	зі	створенням	та	ефективним	функціонуванням	ОСН	і	ОСББ,	а	саме:

-	 просити	Херсонську	міську	 раду	 передбачити	 в	 міському	 бюджеті	 кошти	 на	 виготовлення
документації	по	відведенню	та	закріпленню	прибудинкової	території	за	ОСББ

-	управлінню	комунальної	власності	Херсонської	міської	ради	не	допускати	надання	в	оренду
приміщень,	які	знаходяться	на	балансі	ОСББ.

-	виконавчому	комітету	Херсонської	міської	ради	розробити	процедуру	та	механізми	передачі
ОСББ	 технічної	 документації	 щодо	 будинків,	 які	 належать	 до	 власності	 територіальної
громади	 міста,	 та	 надати	 міській	 раді	 пропозиції	 щодо	 передбачення	 виділення	 цільових
коштів	для	проведення	цієї	роботи.

-	виконавчому	комітету	Херсонської	міської	ради	вивчити	питання	забезпечення	фінансування
проведення	капітальних	ремонтів	багатоквартирних	будинків	при	створенні	ОСББ

-	 рекомендувати	 Громадській	 раді	 при	 міському	 голові	 з	 залученням	 експертів	 розробити
проект	рішення	стосовно	внесення	змін	до	регламенту	міської	ради	відносно	переліку	питань,
які	можуть	прийматись	тільки	за	узгодженням	з	ОСН	та	ОСББ	та	внести	на	розгляд	міської
ради

Запропоновані	 пропозиції	 увійшли	 до	 кінцевої	 редакції	 резолюції	 Конференції	 і	 були
підтримані	учасниками	Конференції.


